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iresun Belediye Baş-Gkanı Aytekin Şenlikoğ-
lu, 15 aylık görev dö-

nemini değerlendirmek üzere 
düzenlediği basın toplantı-
sında, gerçekleştirdikleri pro-
jeleri, hedeflerini anlattı, ça-
lışmaları hakkında bilgiler 
verdi.

“DÜĞMEYİ DOĞRU 
İLİKLEDİK”

Başkan yardımcıları, bazı 

TOPLANTIDAN NOTLAR
Ufuk Kekül

Başkan Aytekin Şenlikoğlu, görevdeki 15 ayını 
anlattığı basın toplantısına, “belediyeye kurumsal 
kimlik kazandırdık, yönetimde yeni bir anlayış be-
nimsedik” sözleriyle başladı.

Daha sonra gerçekleşen, hazırlanan ve he-
deflenen projelerini anlattı ama arada ve soru 
bölümünde bazı önemli konu başlıkları da öne 
çıktı.

Bunlardan birisi FİSKOBİRLİK’in arsası 
üzerine projelendirilen AVM ve diğer binalarla 
ilgili inşaat ruhsatı verilmesine ilişkindi.

Cumhur İttifakı 
ortağı MHP Ordu 
Milletvekili Cemal En-
ginyurt’u disipline götü-
ren ve büyük tartışma ya-
ratan Tarım ve Orman Bakanı 
Bekir Pakdemirli’nin fındıkta 665 bin 
ton rekolte tahmini sonrasında, yeni ve farklı rekolte tah-
minleri gelmeye devam ediyor. Şu ana kadar, 2020 fındık 
rekoltesini Bakan Pakdemirliı: 665, Tarım İl Müdürlükleri: 
660 bin 157, INC: 620, KFİMB: 670 bin , TUİK: 600 bin 
ton

Yapılan açıklamalara göre, Giresun’da bu sezon 84 bin 
ton fındık olacağı tahmin ediliyor. Devamı sayfa 2’de….

Giresun Valiliği, 2020 yılı fındık hasadının yaklaşması nedeniyle fındık 
toplama işinde çalışacak olan tarım işçilerine ödenecek olan ücretlerin tespi-
ti için toplantı gerçekleştirdi. Vali Yardımcısı Hasan Tanrıseven’in başkanlı-
ğında gerçekleşen toplantıda, fındık toplama işinde çalışacak işçilere, yemek 
işverene ait olursa günlük 100 lira, yemek işçiye ait olursa günlük 110 lira 
ödenmesine karar verildi.

Karara göre çuval taşıma işinde çalışacaklara yemek işveren ait olursa 
günlük 120 lira, yemek işçiye ait olursa günlük 130 lira olarak ödenmesi ka-
rarlaştırıldı. Patoz çekim ücreti için ton veya saat başına 230 lira olarak öde-
necek.

Anketten çıkan sonuç: Güvenen %75, başarılı bulan: %66.8…

ŞENLİKOĞLU, 15 AYINI ANLATTI
Başkan bu konudaki soruya, bedelin seçim-

den 20 gün önce, ruhsatın ise seçimden sonra, 
kendisinin daha mazbatasını almadan seçimi kay-
beden başkan tarafından verildiğini söyledi ve 
bunun ‘şık olmadığını’ ifade ederek “tabi ruhsat 
var diye her şeyi görmezden gelecek değiliz” 
dedi.

“FİSKOBİRLİK Giresunla özdeşleşmiş bir ku-
rumdur” diyen Şenlikoğlu, “bu kurumu buradan 
taşımaya kimsenin gücü yetmez” dedi ve birliğe 
Bulancak EFİT’teki arazindeki yatırımlarına biran 
önce başlayarak tartışmaları sonlandırma çağrısı 
yaptı.   Devamı sayfa 2’de

Ak Parti ve MHP'li meclis 
üyeleri ve daire müdürlerinin 
de katıldığı toplantıda konu-
şan Başkan Şenlikoğlu, “he-
sap verebilir, şeffaf bir bele-
diye olmak istiyoruz” dedi ve 
“biz Giresun Belediyesi ku-
rumsal bir anlayışla yönetil-
sin istiyoruz. Problemlere her 
ince ayrıntısına kadar koşabi-
len bir belediye anlayışı yer-
leşsin diye çalışıyoruz. Düğ-

meyi baştan doğru ilikledik 
kanaatindeyiz” ifadesini kul-
landı.

Göreve geldikten sonra 
önemli çalışmalara imza at-
tıklarını, yönetimde anlayış 
değilikliğine gittiklerini ve sü-
recin planlanan şekilde 
devam ettiğini belirten Ayte-
kin Şenlikoğlu, “tabi ki orta-
da katmerleşmiş sorunlar 
vardı, bunları bir anda çöz-

mek kolay değildi. Neşter ve 
tedavi süreci gerekli. Bunun 
için halkımızdan 1 yıl süre is-
tedik. Devraldığımız Beledi-
yede ekonomik sıkıntıların 
yanı sıra başka da sıkıntılar 
mevcuttu. Kurumsal kimliğini 
kaybetmiş bir belediye ile 
karşı karşıya kaldık ve önce 
bunu düzeltmek için çalışma 
başlattık ” dedi.  

Devamı sayfa 2’de

HERKESİN
BİR FINDIK
REKOLTESİ
VAR!

Giresun’da ismi öğrenilemeyen bir va-
tandaş Atatürk Meydanı’na yakın bir üst 
geçidin tepesine tırmanıp intihar etmeye 
kalkıştı. Emniyet ekipleri üst geçidin çev-
resinde geniş güvenlik önlemleri alırken 
Giresun Belediyesi İtfaiye ekipleri atlama 
yatağı kurdu ve sağlık ekipleri olay yerin-
de hazır bulundu.

Vatandaş güçlükle ikna edilerek inti-
hardan vaz geçirildi ancak Karadeniz 
Sahil Yolu’nda yaklaşık 2 saat trafikte ak-
sama yaşandı.

Giresun İl Emniyet Müdürlüğüne bağlı Narkotik Suçlarla 
Mücadele Şube Müdürlüğü ekiplerinin düzenlediği operas-
yonda D.A.A., K.Y. ve A.Y. isimli 3 şüpheli gözaltına alındı. Ya-
pılan operasyonda 2 kilo 51 gram esrar ele geçirildi.

‘Uyuşturucu madde ticareti yapmak ve nakletmek’ suçun-
dan gözaltına alınan K.Y. ve A.Y. isimli şahıslar adli kontrol 
şartıyla serbest bırakılırken D.A.A. isimli şahıs ise çıkarıldığı 
mahkeme tarafından tutuklanarak cezaevine gönderildi.

FINDIK YEVMİYESİ BELLİ OLDU ÜST GEÇİTTE
İNTİHAR GİRİŞİMİ

UYUŞTURUCU SATICISI TUTUKLANDI

Giresun Ziraat Odası Başkanı 
Nurittin Karan, TMO’nun asli gö-
revinden uzaklaştığını, geçtiğimiz 
sezon piyasayı dengeleme görevi-
ni yerine getiremediğini , birileri 
adına fındık manavcılığı yapıyor al-
gısı oluşmaya başladığını söyledi. 
Karan, 20 bin ton kabuklu fındık 
satışının tamamen yerli sanayiciyi 
batırma operasyonuna dönüştü-
ğünü, satışın ardından fiyatların 
27 TL’den 19 TL’ye düştüğünü savundu.

Yeni sezon öncesi üreticileri tatmin edecek olan fındık fiya-
tının bir an evvel açıklanmasını isteyen ve fiyatın tüm sektör 
tarafından desteklenmesi gerektiğini belirten Karan, rekolte 
konusundaki tartışmalara da değinerek, “rekolteyi yüksek gös-
tererek fiyatı düşürmek istiyorlar” dedi. Devamı 3. sayfada

KARAN: “FINDIK FİYATI ÜRETİCİYİ TATMİN ETMELİ”

Giresun Valisi Enver Ünlü, Fis-
kobirlik Entegre Fındık İşleme Te-
sislerine ziyarette bulundu ve Yö-
netim Kurulu Başkanı Lütfi Bay-
raktar’dan kurumun çalışmaları 
hakkında bilgiler aldı.

Kendisinin de Fiskobirlik 
ürünlerini severek tükettiğini be-
lirten Ünlü, birliğin ürün gamını 
ve pazar ağını geliştirerek piya-
sada daha güçlü bir konuma gel-
mesi için her türlü desteği vere-
ceklerin söyledi.

GİRESUN VALİSİ ENVER ÜNLÜ: “FİSKOBİRLİK’İN DESTEKÇİSİYİZ”
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Giresun Güncel Gazetecilik Matbaacılık
Reklam Hiz. San ve Tic. Ltd. Şti. adına

Mehmet GÜNGÖR

BASKI YERİ
Giresun Güncel Tesisleri

GİRESUN GÜNCEL:
BASIN MESLEK İLKELERİNE UYMAYI İLKE EDİNMİŞTİR.

(Yazarların yazılarının hukuki sorumlulukları kendilerine aittir.)

İLAN ve REKLAM KOŞULLARI

ABONE KOŞULLARI

Doğum, ölüm başsağlığı ve
teşekkür ilanları (Sütun/cm)  : 3 TL
Adres Değişikliği  : 10 TL
Zayi : 17 TL

Tüzük (A4 Kağıda Sayfası : 30 TL
Kongre İlanı (Dernekler) : 100 TL
Şirket ve Koop. İlanları (Sütun/cm) : 5 TL

YILLIK: 350 TL             6 AYLIK: 175 TL

SAVAŞLAR PASAJI’NDA
SATILIK DÜKKANLAR

İlet�ş�m: Hamd� Savaş - 0530 065 08 28

Kapu mah. Bek�rpaşa caddes� No:4
SAVAŞLAR PASAJI'nda

g�r�ş katındak� dükkanlar satılıktır.
2 adet caddeye bakan ön dükkan ve 7 adet 
pasaj �ç� dükkanlardan müteşekk�l olup her 

b�r dükkanın bağımsız bölüm olarak kat 
�rt�fak tapuları vardır. 

Başkan Şenlikoğlu, 5 
milyon lira kamulaştırma 
bedeli ödedikleri Bulancak 
Durağı projesini tamamla-
dıklarını , sadece trafik 
problemini azaltmadıkları-
nı Giresun’a yakışan bir 
meydan oluşturdukları 
ifade ederek, aynı yerde 
bulunan ve belediye hiz-
met binası yapacakları 
Eski özel idare binasıyla il-
gili bigiler verdi. Şenikoğ-
lu, “binayı TMSF’den aylık 
80 bin liraya kiraladık. 
Ancak kendimiz de 47.50 
TL’ ye bazı bölümlerini ki-
raya verdik O yüzden 
diğer binalara verilen kira 
bedellerini düşündüğü-
müzde bizim için karlı bir 
iş oldu. Tadilat çalışmaları 
devam eden bina tamam-
landığında Belediyemizin 
tüm birimleri buraya taşı-
nacak. İmkanımız olursa 
binanın tamamını alaca-
ğız” dedi.

1. Sayfadan devam
*Başkan Şenlikoğlu, kendilerinin dışın-

da Kerim Aksu dönemine ilişkin özel gö-
revlendirilmiş Sayıştay müfettişinin de in-
celemeler yaptığını açıkladı ve “detaya gir-
mek istemiyorum. Savcılıkla ilgili soruş-
turmalar da var. Adliyeye intikal etmiş bir 
konu” demekle yetindi.

*Sahil şeridindeki aydınlatma direkleri-
nin her birisinin maliyetinin iddia edildiği 
gibi 13 bin değil, 5 bin 750 lira olduğunu 
açıklayan Başkan, “biz nereye ne verdiği-
mizi açıklayan bir belediyeyiz” dedi.

*Şenlikoğlu, eski Özel İdare binasını 
TMSF’den 80 bin TL’ye kiraladıklarını, 
bazı bölümlerini 47, 50 TL’ye kiraya ver-
diklerini söyledi ve binayı ileride tamamen 
satın alacaklarını açıkladı ve “şehrin en 

1.sayfadan devam
Tarım ve Orman İl Mü-

dürlükleri verilerine göre, 
2020 yılı tahmini fındık re-
koltesi geçen yıla göre 

Ak Parti Giresun Milletvekili  Sabri 
Öztürk Fiskobirlik Entegre Tesisleri’ni 
ziyaret e�i. Başkan Lütfi Bayraktar bura-
da da Milletvekili Öztürk’e, EFİT’in üre-
tim kapasitesi, ürün çeşitleri, çalışanlar 
ve ilerideki hedefleriyle ilgili bilgiler 
verdi.

Fiskobirlik’in her geçen gün ürün sa-
yısının üretim kapasitesinin, ürün ihraç 
ettiği ülke sayısının arttığını belirten Öz-
türk, burada yaptığı açıklamada “Fisko-
birlik, Giresun’un marka değeridir. Fis-
kobirlik’in güçlü olması demek, fındık 
üreticilerimizin güçlü olması, dolayısıyla 
Giresun’un güçlü olması demektir. Bu se-
beple Fiskobirlik’in çalışmalarını önemsi-
yor, yakından takip ediyor ve daha başa-
rılı olması için elimizden gelen her deste-
ği veriyoruz” dedi.

Milletvekili Öztürk, “Fiskobirlik, fın-
dığın başkenti Giresun’un stratejik bir ku-
rumudur. Üreticilerimizi koruyan ve des-
tekleyen, bunun yanında ülkemize katma 
değer sağlayan Fiskobirlik’in elde ettiği 
başarıları takdir etmekle birlikte, beklen-

İŞTE 15 AYIN HİZMET BİLANÇOSU, PROJELER VE HEDEFLER

17 kilometrelik sahil 
yolu ve meydan aydınlat-
ma projesi, şehrin giriş çı-
kışına konulan Giresun 
Fındığın Başkenti, Giresun 
Kirazın Anavatanı ve Bu-
lancak Durağı kavşağında-
ki ‘Giresun Fındığın Baş-
kenti” ışıklı görsellerini, Gi-
resun Gönüllü Alaylarını 
simgeleyen 15 Temmuz Ay 
Yıldız anıtını açtıklarını an-
latan Şenlikoğlu, diğer hiz-
metlerine ilişkin olarak 
şunları söyledi: “ Belediye-
mize yeni kazandırdığımız 
araçlarla birlikte araç filo-
muzu güçlendirdik. 15 bin 
haneye Ramazan gıda yar-
dımı yaptık, sosyal marke-
timizi faaliyete geçirdik.

Ömrünü tamamlamış 
olan asbestli içme suyu bo-
rularını süratle değiştiriyo-
ruz. Şu anda Aksu ve Çıt-
lakkale Bölgelerini kapsa-
yan 3.5 milyon liralık bir 
çalışma başlattık. Belediye-

mizde ilk kez olan Türki-
ye’de sekiz Belediyeden 
biri olarak jeoradar siste-
mini başlattık. Bu sayede 
yeraltındaki gerek Beledi-
yenin gerekse diğer ku-
rumların hatlarının ko-
numlarını belirliyoruz ve 
bu sayede altyapı çalışma-
larında büyük kolaylık sağ-
layacağız.

Evde Bakım ve Sağlık 
Hizmetleri Birimini devre-
ye soktuk. Ancak, korona 
virüs nedeniyle bir süre bu 
çalışmamıza ara vermek 
zorunda kaldık.Sazbeyi 
Petrol ile Hatun camii ara-
sında yol genişletmesi ya-
parak trafik akışını güven-
li ve hızlı hale getirdik. 
Kültür ve sanat çalışmala-
rına ağırlık verdik, fakat 
korona virüs süreci bazı fa-
aliyetlerimizi zorunlu ola-
rak durdurmamıza neden 
oldu. 

OSB yolundaki Makine 
İkmal ve Onarım Müdür-
lüğümüzün modern ola-
rak yapılan yeni binası hiz-
mete girdi.”

“DOĞU PARK PROJESİ
DEVAM EDİYOR, ESKİ ÇÖP
ALANINI DA İSTİYORUZ”

Belediye Başkanı Ayte-
kin Şenlikoğlu devam et-
mekte olan proje ve çalış-
malarını ise şu şekilde 
açıkladı: “Büyük Sanayi Si-
tesi Bölgesinde bulunan 
ilk çöp sahasına Doğu 
park olarak adlandırdı-
ğımız bir yaşam alanı ya-

pıyoruz. 70 dönümlük 
alan üzerine planladığımız 
projede çöp ve moloz kal-
dırma çalışmamız devam 
ediyor. Ayrıca Aksu şenlik 
sahası ile birleşen bir diğer 
çöp sahasını da kaldırarak 
burayı da yaşam alanı yap-
mak istiyoruz. Bu projeyi 
Çevre, Ulaştırma ve 
Orman Bakanlığımızın des-
tekleri ile hayata geçirece-
ğiz ve görüşmelerimiz 
olumlu bir şekilde sürü-
yor.

Kale aydınlatma proje-
miz tamamlanmak üzere. 
Kale’de aynı zamanda 
geniş çaplı olarak temizlik 
ve bakım çalışması da ger-
çekleştirdik. Kale de ışıkla-
rımızı Kurban Bayramın-
dan önce yakmayı planlı-
yoruz.

Bulancak Durağı ile 
Keşap durağı arasında 
kalan bölgede ‘Sokak Sağ-
lıklaştırma’ projemizi baş-
latacağız. Burada binaların 
cephe giydirmesi ve işyeri 
tenteleri tek renk tek 
model olacak.

Spor Toto Teşkilat Baş-
kanlığı tarafından şehrimi-
ze kazandıracağımız dört 
adet semt sahası için yer 
belirleme çalışmalarımız 
sürüyor.

“DAL-ÇIK PROJESİ
ÖNÜMÜZDEKİ DÖNEM

YATIRIM PROGRAMINA
ALDIRACAĞIZ”

Başkan Şenlikoğlu ha-
zırlık aşamasında olan pro-

jeleri hakkında şu bilgileri 
verdi: “Sahil karayoluna 
planladığımız Dal-Çık pro-
jesini önümüzdeki dönem 
yatırım programına aldır-
maya çalışıyoruz. Bu proje 
bizim olmazsa olmazımız 
niteliğinde ve Ankara ile 
sürekli temas halindeyiz. 
Keşap Tüneli mevkiine ya-
pılacak olan modern balık-
çı barınağı projesinin de 
bu dönem yatırım progra-
mına alınmasını bekliyo-
ruz.

Mevcut stadyumun ye-
rine yapılacak olan Millet 
Bahçesi projesi için yeni 

stadyumun açılmasını bek-
liyoruz. Aldığımız bilgiye 
göre yeni stadyum Eylül-
Ekim-Kasım ayları içeri-
sinde hizmete girecek ve 
dolayısıyla Millet Bahçesi 
projesi de bu zamanlarda 
başlayacak.

Şehrimizin 80-100 yıllık 
içme suyu ihtiyacını karşı-
layacak olan proje için 
süreç istediğimiz şekilde 
ilerliyor.

SEKA karşısında yer 
alan Küçükköy Mahalle-
sinde TOKİ’den aldığımız 
60 dönümlük araziye yaş 
sebze meyve halini de içe-

risine alan ticaret alanı ku-
racağız.

Şehrimizde Bilge Evle-
ri’ni halkımızın hizmetine 
sunacağız. Şu anda Aksu 
Mahallesi Abacıbükü Mev-
kiinde ilk Bilgi Evimizin in-
şaatı devam ediyor.

Üst geçitlere asansör, te-
leferik, sahil bisiklet yolu 
ve kentsel dönüşüm konu-
larında ön hazırlıklarımız 
devam ediyor.”

Başkan Aytekin Şenli-
koğlu, basın toplantısının 
sonunda gazetecilere Gire-
sunspor logolu maske he-
diye e�i.

ŞENLİKOĞLU’NUN TOPLANTISINDAN NOTLAR

önemli noktasına Giresun’a yakışan bir be-
lediye binası kazandıracağız” diye konuş-
tu.

*Toplantıda bir araştırma şirketinin 
anket sonuçlarını da açıklayan Aytekin 
Şenlikoğlu, 2 bin kişiyle görüşülerek yapı-
lan ankette, başkanlığını başarı bulan Gi-
resunluların oranının %66.8, kendisine oy 
vermediği halde güveniyorum ama oy ver-
meyebilirim diyenlerin ise %75 oranında 
çıktığını açıkladı.

*Başkan Şenlikoğlu, kimseyi işe alma-
dıklarını ifade ettikten sonra, “biz göreve 
geldikten sonra 27 işçinin görevine son ver-
dik, 38 sözleşmeli memurun sözleşmesini 
ise yenilemedik. 130 kişi ise kendi isteğiyle 
ayrıldı. Dolayısıyla 195 kişi bizim dönemi-
mizde belediyeden ayrılmış oldu” dedi.

FINDIKTA TAHMİNİ REKOLTELER
600 BİN TONDAN AŞAĞI DEĞİL

yüzde 15 oranında azala-
rak 660 bin 157 ton olarak 
tahmin edildi.

Buna göre, Ordu 197 
bin 230, Samsun 123 bin 

555, Giresun 84 bin 167, 
Trabzon 40 bin 315, Artvin 
3 bin 744, Rize bin 403, 
Sinop 2 bin 300, Gümüşha-
ne bin 231,Tokat 3 bin 925, 
Sakarya 91 bin 397, Düzce 
57 bin 330, Zonguldak 22 
bin 566, Kocaeli 14 bin 113, 
Kastamonu 9 bin 768, Bar-
tın 5 bin 868, Bolu bin 245 
ton olmak üzere toplam 
660 bin 157 ton olarak be-
lirlendi.

Öte yandan Karadeniz 
Fındık ve Mamulleri İhra-
catçıları Birliği (KFMİB), 
2020 yılı fındık tahmini re-
koltesini açıkladı. Buna 
göre tahmini fındık rekol-
tesi 670 bin ton olarak be-
lirlendi.

Birlikten yapılan açıkla-
mada şu bilgilere yer veril-
di: “Sayımlar sonucunda 
2020 rekoltesi Artvin, Rize, 
Trabzon, Giresun, Ordu, 
Samsun, Gümüşhane, 
Tokat illerini kapsayan 

Doğu Karadeniz Bölge-
si’nde 461 bin 440 ton ka-
buklu, Sinop, Bartın, Kas-
tamonu, Zonguldak, 
Düzce, Sakarya, Kocaeli, 
Bolu, İstanbul, Bursa illeri-
ni kapsayan Batı Karade-
niz Bölgesi’nde 208 bin 845 
ton kabuklu olmak üzere 
toplam 670 bin 285 ton ka-
buklu olarak hesaplanmış-
tır. 2019 yılındaki çok 
büyük bir rekolteden 
sonra ülkemizde iyi sayıla-
bilecek bir rekoltenin tek-
rar görülmesi, sevindirici 
olması yanında fındık üre-
ticilerimizin de büyük ba-
şarısıdır. 2019 ürününden 
devir olacak ciddi miktar-
da bir ürün de bu miktara 
eklenecektir.”

Bilindiği gibi Tarım ve 
Orman Bakanı Bekir Pak-
demirli, geçen hafta 
Ordu’da tahmini rekolteyi 
665 bin ton olarak açıkla-
mıştı.

MİLLETVEKİLİ SABRİ ÖZTÜRK EFİT’İ GEZDİ

timiz ve hedeflerimiz çok daha büyük-
tür” değerlendirmesinde bulundu.

Başkan Lütfi Bayraktar ise, üretim ve 
pazarlama faaliyetlerine ilişkin yaptığı 
açıklamada, “ 2012 yılında 111 olan istih-
dam sayımız, 2020 yılında 480 kişiye çı-
karılmıştır. Son 5 yılda yaklaşık 45 mil-
yon lira yatırım yapılarak, ürünlerimiz 
tüm Tükiye pazarında yerini almış, dün-
yada ise 16 ülkeye mamul madde olarak 
ürün ihraç etmektedir. 2012 yılında ciro-
muz 16 milyon lira, 2019 yılı ciromuz 300 
milyon lira, 2020 yılı ciro hedefimiz ise 
500 milyon liradır” ifadelerini kullandı.

1. Sayfadan devam

Haber: Ufuk Kekül
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İl Pandemi Kurulu, 
yaklaşan Kurban Bayra-
mı ve fındık nedeniyle 
oluşacak sosyal hareketli-
lik ve bulaş riskinin 

Karayolları 10. Bölge Müdürümüz Mehmet Aşıka hayırlı 
olsun ziyareti gerçekleştiren Keşap Belediye Başkanı Mehmet 
Emür, müjdeyle döndü. Ziyarette ilçede gerçekleşecek projeler-
le ilgili istişarelerde bulunduklarını söyleyen Başkan Emür, yap-
tığı açıklamada “Batı çıkısı köprülü kavşak projemizin yapım 
ihalesi, 6 Ağustos’ta gerçekleşecek. Hızla büyüyen ve gelişen 
Keşapımızın geleceğinde çok önemli bir yere sahip olacak yatı-
rımın ilçemize ve tüm hemşehrilerime hayırlı olmasını diliyo-
rum” dedi.

Giresun'da 2020 yılı ürünü yaş fındık, Karade-
niz Sahil Yolu üzerinde kurulan tezgahlarda satıl-
maya başlandı. Serbest piyasada kuru fındık 20 
TL'den satılırken, 2020 yılı yaş fındık ise 40 TL'den 
satışa sunuldu.

Geçen yıla oranla rekoltenin daha iyi olduğunu 
belirten Tevfik Serdaroğlu, her yıl olduğu gibi hem 
tanıtım hem de ticaret amaçlı yol kenarında tezgah 
açtığını söyledi. Serdaroğlu, "Zaman zaman yolcu-
luğa çıktığımızda her yörenin ürünleri yol kenarla-
rında satılıyor. Bizde kendi fındığımızı pazarlamak 
istedik. Turizm amaçlı yol kenarlarında sattığımız 
fındığın kilosu 20 TL’dir. Yaklaşık 3 kilo kavsullu 
fındıktan bir kilo kabuklu fındık elde ediliyor. Do-
layısıyla şuan sattığımız turfanda kabuklu fındık fi-
yatı 40 TL’ye geliyor. Fındığın maliyeti yüksek. Üre-
ticiler kollanmalıdır ve serbest piyasada 3-5 kişinin 
eline bırakılmamalıdır” dedi.

Daha az maliyet için yol kenarında satıyor
Her yıl ürettiği yaklaşık bir ton fındığını kendi 

imkanlarıyla yol kenarındaki tezgahta satışa sunan 
Kürşat Ekiz ise, “Fındık toplamadan tüccara gidene 
kadar maliyetli bir iş. En azından harmanda kurut-
maydı, patozdu gibi maliyetleri daha aza indirebil-
mek için bahçemden toplayıp yol kenarında satıyo-
rum. Yaklaşık bir ton civarında fındığım oluyor. 
Böylesi daha az maliyetli. Biz zahmetini çekiyoruz 
tüccar parasını kazanıyor. Böyle olmaktansa kendi 
fındığımı kendim pazarlıyorum. 2020 yılı ürününü 
de azar azar yol kenarında satmaya başladım” ifa-
delerini kullandı.

VALİ: “KORONA KARANTİNALARININ
NEDENİ DÜĞÜN VE TAZİYELER”

önüne geçebilmek ama-
cıyla alınacakn tedbirleri 
gözden geçirmek üzere, 
Giresun Valisi Enver 
Ünlü başkanlığında, bele-

diye Başkanı Aytekin Şen-
likoğlu, İl Sağlık Müdürü 
Ahmet Bal ve ilgili ku-
rum temsilicilerinin katı-
lımıyla toplandı.

Vali Ünlü, bayram ön-
cesi Giresun’da vakaların 
artacağından endişe duy-
duğunu belirterek, “Köy-
lerimizde ve ilçelerimiz-
de kısmi mahalle ve 
sokak karantinaları uy-
guluyoruz. 

Bunun en büyük ne-
deni taziyeler ve düğün-
ler malesef. Bir tane te-
maslı 30 ile 35 kişiye far-
kında olmadan bu hasta-
lığı bulaştırabiliyor. Bu 
durumun önüne geçebil-
mek için bayram öncesi 
tedbirlerimizi aldık.

Hem çarşı ve pazarlar-
da hem kurban kesim yer-
lerinde hem ibadethane-
lerimizde şehrimizin her 

yerinde trafikten sağlığa, 
zabita hizmetlerinden 
bütün sosyal hizmetlere 
kadar her alanda tedbir-
lerimizi gözden geçirdik” 
dedi.

Mevsimlik işçilerle il-
gili bütün önlemlerin 
alındığı belirten Vali 
Ünlü, “Mevsimlik işçi ko-
naklama tesislerinde mi-
safir edeceğiz. 

Orada her türlü sağlık 
kontrolleri ve muayanele-
ri yapıldıktan sonra onla-
rı aracılar vasıtasıyla çalı-
şacakları bahçelere ve böl-
gelere nakledeceğiz. Ola 
ki içlerinde pozitif vaka 
tespit edersek onları da 
karantina altında tutmak 
için tedbirlerimizi aldık. 
Diğer bahçelere geçmele-
rine diğer işçilerle ve 
gruplarla bir araya gel-
melerine müsaade etme-
yeceğiz” ifadelerini kul-
landı.

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu 
ise, hayırlı bir Kurban 
Bayramı geçirilmesi te-
mennisinde bulunarak 
“İnşallah en kısa sürede 
hem ilimiz hem ülkemiz 
hemde dünyanın bu sı-
kıntılı süreci atlatmasını 
Rabbimizden niyaz edi-
yoruz” şeklinde konuştu.

FINDIK PAZARDAN ÖNCE
YOL KENARINA İNDİ

KEŞAP’A KÖPRÜLÜ KAVŞAK

1. Sayfadan devam
Fındıkta rekolte tartışmalarına Gi-

resun Ziraat Odası Başkanu Nurittin 
Karan da katıldı., Karadeniz Fındık ve 
Mamulleri İhracatçıları Birliği’ni eleş-
tiren Karan, “bu yıl birden bakanlığı-
nın rekolte tespitini savunur ve des-
tekler oldular. Bize göre buradaki 
amaç üzüm yemek değil, bağcıyı döv-
mek. Bu sezon 30 liraya kadar çıkması 
ön görülen fındık fiyatını düşük tut-
mak. Yoksa, dün bakanlığının rekolte 
tespitine şer koyanlar bugün alkışla-
maz. Çünkü bu yıl fındık geçen yıldan 
az, açık ve net olarak bizde tahmini-
mizi açıklıyoruz, geçen yılın üçte biri. 
Bunu da sezon sezonun sonunda 
işlem gören fındıkta miktarından gö-
receğiz” dedi.

GZOB Başkanı Karan, bu yıl fındı-
ğın altın kadar değerli olduğunu işa-
ret ederek, “hiç kimse üreticinin elin-
den fındığını ucuza alırımın hesabını 
yapmasın, fındık üreticisi kafasındaki 
fiyat oluşmadan size kolay kolay ürün 
satmaz” ifadelerini kullandı.

GZOB BAŞKANI KARAN:
“ REKOLTEYİ YÜKSEK

GÖSTERİP FİYATI DÜŞÜRMEK
İSTİYORLAR”

AK Parti Giresun Milletvekili 
Cemal Öztürk, Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan tarafından 
fındık üreticilerini memnun eden 
bir fiyat açıklanacağına inandığı-
nı söyledi.

Öztürk,”Cumhurbaşkanımı-
zın açıklayacağı fiyatın müstahsi-
limizi memnun edecek bir rakam 
olacağına inanıyoruz. Çünkü AK 
Parti iktidarında hiçbir dönemde 
fındık üreticisi mağdur edilme-
miştir. Her yıl o yılın iç ve dış 
şartlarına göre en uygun fiyatı 
veren hükümetimizin bu dönem 

CEMAL ÖZTÜRK: “FINDIK FİYATI KONUSUNDA
CUMHURBAŞKANIMIZA GÜVENİYORUZ”

için de en güzel, en memnun 
edici bir fiyat ve alım politikası 
uygulayacağına inanıyor, Cum-
hurbaşkanımıza güveniyoruz. Fın-
dık ve müstahsilimizin talep ve 
beklentilerinin takipçisiyiz” dedi.

Hazine ve Maliye Bakanı Al-
bayrak, bugün Resmi Gazete'de 
yayımlanan ve korona virüs ne-
deniyle işleri zarar gören Halk-
bank'tan kredi çekmiş esnafın 
borçlarının 3 ay ertelenmesine yö-
nelik Cumhurbaşkanı Kararı'na 
ilişkin Twitter hesabından payla-

şımda bulundu. Albayrak paylaşımında, "Pandemi sürecinde milli 
mücadele şuuruyla zarar görme pahasına kepenklerini kapatarak 
salgının yayılmasına engel olan her bir esnafımıza ve sanatkarımıza 
teşekkür ediyoruz. Şimdi de kredi borçlarını 3 ay süreyle erteliyo-
ruz. Çalışmak sizden, destek bizden" ifadelerini kullandı.

ESNAFIN KREDİ BORCUNA ERTELEME

http://info@linra.com.tr
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Genel merkezi Giresun'da bulunan Karade-
niz Düşünce Kuruluşu, sosyal ve kültürel fa-
aliyetler kapsamındaki ziyaretlerini sürdürü-
yor.

Karadeniz Düşünce Kuruluşu Genel Başka-
nı Erol Ayar, bu kapsamda Giresun'da bir dizi 
ziyaretler gerçekleştirdi. İlk önce Giresun bele-
diyesini ziyaret eden Ayar, Belediye Başkanı 
Av. Aytekin Şenlikoğlu ile bir araya geldi.

Belediye ziyaretinin ardından AK Parti il 
başkanı Kenan Tatlı ile il binasında görüşen 
Ayar, ziyaretleriyle ilgili genel bir değerlendir-
me yaptı.

Başkan Erol Ayar, yaptığı açıklamada ," Gi-
resun belediye başkanımız Sayın Aytekin Şen-
likoğlu ile güzel bir görüşme yaptık. Sayın Baş-
kanımız Giresun ile alakalı çok güzel hizmet-
ler e�i ve etmeye devam ediyor. İleriye dönek 
muhteşem projeler yavaş yavaş hayata geçire-
ceğini belirtti. Bunlar son derece kıymetli çalış-
ma. AK Parti il başkanımız Sayın Kenan Tatlı 
ile çok verimli bir sohbet yaptık. Kendisi Gire-
sun için bir kazanımdır iktidar partimizin il 
başkanı olması ilimiz için bir fırsattık. Sayın İl 
başkanımızın tüm öneri ve görüşlere açık al-
ması son derece önemlidir” dedi.

Yaklaşan Kurban Bayramı ne-

deniyle Giresun Belediyesi tara-

fından kurulacak olan hayvan pa-

zarında
yer tahsisi için kura çekimi ya-

pıldı.Belediye ek hizmet binasın-

da gerçekleşen kura çekimine 

50’yi aşkın tüccar katılırken, tüc-

carların satış yapacağı yerler belli 

oldu.
Kuraya Giresun Belediyesi Ve-

teriner İşleri Müdürü Gürcan 

Oksal ve Belediye Mali İşler Mü-

dürlüğü’nden Salih Önal da ka-

tıldı.
Oksal yaptığı açıklamada, kur-

ban pazar yerlerinin en iyi şekil-

de düzenlenerek alıcı ve satıcıyı 

mağdur etmeden alım satım 

yapma imkânı sağlayacaklarını 

belirtetek, pandemi nedeniyle ça-

dırlar arasında zorunlu olarak 2 

metrelik mesafe bırakıldığını ve 

bu yüzden daha az çadır kurul-

duğunu belirterek, alıcı ve satıcı-

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, 
esnaf ziyaretlerini sürdü-
rüyor. Son olarak Sanayi Si-
tesi’nde esnaflarla bir 
araya gelen Başkan Şenli-
koğlu, sohbet edip istek ve 
talepleri dinledi.

Esnafın dert ve sıkıntı-
larına ortak olmaya çalış-
tıklarını belirten Başkan 
Şenlikoğlu: “Vatandaşları-
mızla ve esnaflarımızla bu-
luşmak üzere gerçekleştir-
diğimiz ziyaretlerden 
büyük keyif alıyoruz. 

Hem çalışmalarımızı an-
latıyor, hem vatandaşları-

Giresunlu balıkçılar, 15 
Nisan'da sona eren 2019-2020 av 
sezonunun ardından, yeni tip Ko-
rona virüs (Covid-19) salgını ne-
deniyle tamamlayamadıkları ağ 
bakım ve onarımlarını sürdürü-
yorlar.

Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğ-
lu’nun şehrin turizmine katkı sağlaması 
amacıyla başlattığı “Kale Aydınlatma” pro-
jesi hayata geçiyor. Tarihi kalenin surlarının 
aydınlatma ışıklar ilk kez açıldı ve görsel 
şölen oluşturdu.

Proje ile tarihi surların dokusuna uygun 
olarak yapılan aydınlatma çalışması ayrıca 

KARADENİZ
DÜŞÜNCE
KURULUŞUNDAN
ZİYARETLER

100 KURBAN SATIŞ ÇADIRI İÇİN KURA ÇEKTİLER

ların belirlenen pandemi kuralla-

rına uymalarını istedi.

Oksal, satış sahasında Beledi-

ye ekiplerinin uyarıcı afişler asa-

cağını, maske, dezenfekte ve sos-

yal mesafe konularında taviz ve-

rilmeyeceğini bildirdi.

Aksu Kurban pazar yerinde 

29 büyük, 43 küçük olmak üzere 

toplam 72 çadır

bulunurken, 1 lokanta ve 1 

çay ocağı, bay bayan tuvalet, mes-

cit tüccarlara ve vatandaşlara hiz-

met verecek. Batlama Kurban 

pazar yerinde ise 1 büyük, 27 

küçük olmak üzere 28 çadır bu-

lunuyor.
Çadırların büyükleri 850 TL, 

küçükleri ise 600 TL’den satılır-

ken, her iki pazar yerinde de 

elektrik ve su
bağlantıları da yapıldı.

GÖRELELİ BALIKÇILAR
YENİ SEZONA HAZIRLANIYOR

Giresun’un Görele ilçesinde 
gırgır teknelerini limanlara de-
mirleyen balıkçılar, yeni sezon ha-
zırlıklarına başladılar. Balıkçı 
Kerim Ergün, “Vira Bismillah” de-
meleri için bir ay kadar zamanları 
kaldığını göçen sezona zarar 

gören ağlarını imece usulüyle 
onardıklarını söyledi. Ergün, “ön-
celikle hamsi ağlarını sonra ise 
mezgit ve palamut ağlarını onara-
cağız Hamsi ağı daha ince. Bu 
yüzden küçük, ağ bakımı oldukça 
zorlu ve dikkat isteyen bir süreç. 
Bu nedenle önceliğimizi hamsi ağ-
larına veriyoruz. Ardından daha 
geniş gözlü olan mezgit ve pala-
mut ağlarının bakımı yapılıyor. 
Eğer bu bakım olmazsa balık 
ağda tutunamaz ve verdiğiniz 
emekler boşa gider" ifadelerini 
kullandı.

Geçen sezonun beklenenden 
az sürdüğünü, bu sezonun içinde 
henüz değerlendirme yapmanın 
erken olduğunu söyleyen Kuloğ-
lu Balıkçı Firması sahibi Asım Kul 
ise “Geçen sezon çok erken ta-
mamlandı. Normal şartlarda 7 ay 
sürmesi gereken sezon 4 ayda 
bi�i. Hamsi sezonu kısa sürdü. Te-
mennimiz bu sezonun verimli geç-
mesidir ancak, henüz değerlen-
dirme yapmak için erken. Bu ayın 
sonuna doğru deniz sezonun 
nasıl geçeceği konusunda ipucu 
verecektir. Öncelikle palamut ve 
mezgit avı ile başlayacağız sezo-
nu hamsi ile tamamlayacağız. Ve-
rimli bir sezon geçirmeyi umut 
ediyoruz” dedi.

GİRESUN KALESİ’NDE TARİH AYDINLANDI

kalenin güvenliğine de katkı sağlayacak. 
Proje kapsamında yerli ve yabancı turistle-
rin rahat ve güvenli bir şekilde gezmelerini 
sağlamak amacıyla da güvenlik kameraları 
takılacak ve 24 saat kayıtta olacak. Ayrıca, 
kalenin Doğu ve Batı yakasına sahilden gö-
rünecek şekilde ışıklı büyük boyutta 'Gire-
sun' tabelaları yerleştirilecek.

BAŞKAN ŞENLİKOĞLU, SANAYİ 
SİTESİ ESNAFINI ZİYARET ETTİ

mızın taleplerini dinliyo-
ruz. Daha güzel yatırım-
lar, daha güzel Giresun 
için bu sohbetlerle çözüm 
üretiyoruz. Daha önce ol-
duğu gibi her anı halkın 
içinde olmak için değer-
lendirip talep ve önerileri 
bizzat dinliyorum.  Bu şe-
kilde memleketimize en et-
kili ve hızlı şekilde hizmet 
vermeye devam ediyoruz. 
Bundan sonrada aynı an-
layışla çalışacağız.” dedi.

Başkan Şenlikoğlu, fır-
sat buldukça esnaf ziyaret-
lerine devam edeceğini de 
sözlerine ekledi.



Esk� G�resunsporlu
futbola dönüyor

Sayfa 5
GİRESUN www.g�resunguncel.com.trDoğru haber, güçlü yorum...

24.07.2020

Daha önce TEDAŞ İşletme-
si, İlçe Gençlik Spor Müdürlü-
ğü ve Tirebolu Belediyesi’nde 
görev yapan hemşerimiz 
Besim Kadıoğlu, yeniden Tire-
bolu Gençlik ve Spor İlçe Mü-
dürlüğü görevine başladı.

Besim Kadıoğlu, daha önce 
de görev yaptığı Gençlik ve 
Spor İlçe Müdürlüğü’ne dönüş 
yaptı. Bugüne kadar 22 yıllık 
memuriyet yaşamı olan Kadı-
oğlu, ilk olarak Tirebolu 
TEDAŞ İşletmesi’nde şef ola-
rak görev yapmıştı. Bu teşki-
lattan ayrıldıktan sonra 2010-
2015 yılları arasında Tirebolu 
Gençlik Hizmetleri ve Spor Mü-
dürlüğü’nde 5 yıl süreyle 
görev yapan Kadıoğlu, 2015-
2020 yılları arasında Tirebolu 
Belediyesi’nde Başkan Yardım-
cısı olarak çalışmıştı.

Kadıoğlu, yüksek okul me-
zunu olup, 2018 yılında KTÜ 
Kamu Yönetimi Bölümü’nü de 
bitirdi. Daha önce de yapmış 
olduğu İlçe Gençlik ve Spor 
Müdürlüğü görevine dönüş 
yapan Kadıoğlu, Temmuz ayı 
itibariyle yeni görevine başlar-
ken; Tirebolu’daki sportif faali-
yetlere ve eğitici kurslara kal-
dıkları yerden devam edecek-
lerini söyledi.

Futbola ara vererek Survivor'a 
katılan Giresunspor’un eski oyuncu-
larından Sercan Yıldırım, önümüz-
deki sezon Fortuna Sittard'da oyna-
yabileceğini ima etti.

Son olarak Karagümrük forması 
giyen ancak Survivor'ın teklifini 
kabul ederek futbola ara veren ve 
yarışmaya katılan Sercan Yıldırım 
önümüzdeki sezon futbola geri dö-

Giresunspor’un olağanüstü genel kurulunun ilk toplantısına az kaldı. 
1 Ağustos’ta yapılacak olağanüstü genel kurulun ilk toplantısında çoğun-
luk aranacak. Eğer yeterli katılım olmaz ise ikinci toplantı 8 Ağustos ta-
rihinde. Şuan itibariyle eski başkan Osman Çırak ile İşadamı Hakan Kara-
ahmet aday.

Giresunspor’u 28 hafta 
çalıştıran Hakan Kutlu’nun 
yeni sezonda Ankaragü-
cü’nün başında olabileceği öğ-
renildi.

Hakan Hoca, devre ara-
sında Başkent ekibinden tek-
lif almış ancak geri çevirmiş-
ti. Yeni sezonda 1. Ligde Gi-
resunspor’un rakiplerinden 
olacak olan Ankaragücü’nün 
takımın başına Hakan 
Kutlu’yu getirmeyi planladığı 
edinilen bilgiler arasında.

TFF 1. Ligde 10 teknik 
adam, sezon içinde iki takım-
da birden görev aldı.

Bu teknik direktörler ve 
görev yaptıkları ekipler şöyle: 
Erkan Sözeri (Giresunspor-
Büyükşehir Belediye Erzu-
rumspor), Cüneyt Dumlupı-
nar(Fatih Karagümrük-Adana 
Demirspor), Coşkun Demir-
bakan (Eskişehirspor-
Adanaspor), Mehmet Altı-
parmak (Akhisarspor-
Hatayspor), Sait Karafırtına-

lar (Altay-Cesar Grup Ümraniyespor), Ramazan Kurşunlu (Ekol 
Göz Menemenspor-Ekol Hastanesi Balıkesirspor, Yalçın Koşu-
kavak (Bursaspor-Altay), Ali Tandoğan (Ekol Hastanesi Balıke-
sirspor-Altay), Fırat Gül (İstanbulspor-Boluspor), Giray Bulak 
(Boluspor-Fatih Karagümrük).

Süper Amatör 
ligde normal sezo-
nu lider olarak ta-
mamlayan Eynesil 
Belediyespor, sezo-
nun en golcü takı-
mı olmayı başardı.

2019-2020 se-
zonunda play-off 
öncesi ligi lider ta-
mamlayan Eynesil 
Belediyespor, oyna-
dığı maçlarda filele-
re 75 gol bıraktı.

Kadıoğlu yen�den İlçe Spor Müdürü

nebilir. Acun Ilıcalı'nın yeni takımı 
Fortuna Sittard'a olası transferi için 
ise Sercan, "Acun ağabey ile de ko-
nuştuk bu mevzuları. 

Haftaya sonuçlanır diye düşünü-
yorum" ifadesini kullandı. Sercan bir 
önceki sezonun devre arasında Gi-
resunspor’a gelmiş ve bir dakika 
bile Çotanak armalı formayı giye-
memişti.

Kongreye az kaldı

Eynes�l gol oldu yağdı

10 hoca �k� takımda b�rden çalıştı

Ankaragücü’ne m� g�d�yor?
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Geride kalan 2019-2020 
futbol sezonunda Çotanak 
armalı formayı 38 oyuncu 
terletirken, savunmanın 
solunda görev yapan 
Muhammed Bayır 30 maçta 
2700 dakika ile takımının en 
fazla süre alan oyuncusu 
oldu.

Bu futbolcuyu 2603 
dakika ile sol önde görev 
yapan Del Valle, 2403 dakika 
ile takım kaptanı Numan 
Çürüksu takip etti. Çağlar 
Birinci ve Muhammed Bayır’ı 
ilk iki maç sonrasında 
gönderen Çotanaklar’da 
Muhammed Bayır’a alternatif 
olarak alınan Orhan Aktaş, 
Giresunspor formasını ligde 
bir dakika bile sırtına 
geçiremedi ve devre arasında 
İkinci Lig ekiplerinden 
Manisa FK’ye gitti. Geride 
kalan sezonda toplamda 
sekiz yabancı Yeşil-beyazlı 
formayı giydi. Son iki maçta 
iddia kalmayınca gençler şans 
buldu.

FUTBOLCU ADI MAÇ SAYISI SÜRE

Muhammed Bayır 30 2700

Del Valle 32 2603

Numan Çürüksu 27 2430

Raul Rusescu 30 2384

Landel 27 2196

Ahmet İlhan 27 2096

Ahmet Kes�m 24 2047

Adr�ano Fachını

  

22

 

1936

 

Bek�r Yılmaz

   

23

 

1806

Renan Da S�lva

  

25

 

1590

Mehmet Taş

  

25

 

1532

Uğur Akdem�r

 

18

 

1373

Mehmet Güven

 

22

 

1299

 

Özgür Can

  

30

 

1274

Murat Akça

  

16

  

1201

Met�n Erol

  

11

 

944

Marko Mılınkovıc

   

11

 

656

 

Tanase

  

18

 

571

Muhammed H�mmed

 

9

 

569

Veysel Karan�

  

7

  

350

Berkan Yıldırım

   

5

 

345

Alpay Koçaklı

  

11

 

225

Onurcan P�r�

  

2

 

178

Ertuğrul Şenl�koğlu

   

2

 

169

Lımbombe

  

7

 

168

Atakan Doğanay

  

2

 

160

Muhammet Re�s

  

2

  

134

Muhayer Oktay

 

5

 

117

İshak Doğan

  

2

 

101

Arda Kılıç

   

2

  

90

Çağlar B�r�nc�

  

1

 

90

Uğur Aygören

   

1

 

90

Saruhan Bolat

  

1

  

35

Alperen Aydın

  

4

 

30

Sem�h
  

Kavrazlı
  

1
 

11
 

Göktan Çörüt
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Takımın en istikrarlısı Muhammed Bayır olurken, bu oyuncunun alternatifi Orhan Aktaş hiçbir lig maçında forma
giyemeden ayrıldı. Toplamda 8 yabancıya forma veren Çotanaklar’ın iddiası kalmayınca son 2 maçta gençler sahadaydı  

G�resunspor’da 38 oyuncu görev yaptı

Giresunspor’un sezon başında renklerine dahil ettiği 
Raul Rusescu yarışı 12 golle tamamladı. 30 maçta forma 
giyen Rumen forvet, dördü penaltıdan olmak üzere kaleci-
leri toplamda 12 kez avlamayı başarmıştı. Çotanaklar’ın 
geçen sezonki golcüsü Abiola Dauda ise 25 maçta fileleri 
11 kez havalandırmıştı.

Muhayer Oktay, devre arasında kiralık olarak geldiği Gire-
sunspor’a katkı sunamadı. Yeşil-beyazlı ekibin Beşiktaş’tan ki-
raladığı genç orta saha oyuncusu beş müsabakada 117 daki-
ka süre alarak beklentilere olumlu yanıt veremedi.

34 haftalık periyodu 44 puanla 10. Sırada 
tamamlayan Giresunspor en fazla puanı Ata-
türk Stadı’nda oynadığı maçlarda elde etti.

Yeşil-beyazlı ekip evinde yaptığı maçların 
dokuzunu kazandı, beşini kaybetti, üçünde 

Puanların çoğu evde

ise sahadan eşitlikle ayrıldı. 
Evde 30 puan almayı başaran Giresunspor 

deplasman maçlarında ise 3 galibiyet, beş be-
raberlik, dokuzda yenilgi elde ederek toplam-
da 14 puan alabildi.

İlaç olmadı
Dauda’yı burun farkıyla geçt�

Giresunspor, 2019-2020 sezonunda en fazla kırmızı kart 
gören ekiplerden biri oldu. Toplam 93 kırmızı kartın gösteril-
diği TFF 1. Lig'de Altınordulu futbolcular takımlarını hiç eksik 
bırakmadı.

Adanasporlu futbolcular 12, Bursaspor ve Giresunsporlu 
futbolcular ise sekizer kez kırmızı kartla cezalandırıldı. Çota-
naklar’da; Fatih Karagümrük ve Adana Demirspor maçlarında 
takımını 10 kişi bırakan Landel en çok kızaran oyuncu olur-
ken, Mehmet Güven ve Muhayer Bursaspor, Ahmet Kesim 
Balıkesirspor, Bekir Yılmaz Osmanlıspor, Ahmet İlhan Bolus-
por, Del Valle ise Büyükşehir Belediye Erzurumspor maçların-
da kırmızı kart gören oyuncular oldu.

En fazla kırmızı görenlerden

Geride kalan sezon Giresunspor’un en çok 
sarı kart gören oyuncusu Bekir Yılmaz oldu. 
Kadro dışı kaldığı için aradan sonra yapılan 
altı maçta forma giyemeyen orta saha oyun-
cusu, toplamda dokuz kez sarardı. Bu oyuncu-
yu sekiz sarı ile Mehmet Taş ve Muhammed 
Bayır takip etti. Giresunspor’da Del Valle 7, 
Uğur Akdemir, Ahmet İlhan, Landel 6, Özgür 
Can, Numan, Rusescu 5, Tanase 3,Murat 
Akça, Adriano, Renan, Ahmet Kesim 4, Mu-
hammet Himmed, Mehmet Güven 2,Uğur Ay-
gören, Berkan, Atakan Doğanay, Limbombe, 
Muhammet Reis, Milinkoviç birer kez sarı kart 
gören oyuncular oldular.

Bekir en çok sararan
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